

**Level:** Reception-Foundation

**Subject:** Islamic Education

**Due date:** 22/02/2026



**المستوى:** التمهيدي الأساسي (RCF)

**المادة:** التربية الإسلامية

**تاريخ التسليم:** ٢٠٢٦/٢/٢٢

**ملاحظة مهمة:** يرجى الإجابة شفويًا بهدف المناقشة والإجابة على الاسئلة التالية داخل الفصل.

**Important Note:** Please answer verbally for the purpose of discussion and answering the following questions inside the classroom .

• مراجعة الحديث رقم ٨ (أحب الأعمال إلى الله الصلاة لوقتها) على الصفحة (٣٣) من كتاب التربية الإسلامية – KG لغرض تسميعه داخل الفصل. يمكن مشاهدة فيديو الحديث على الرابط أدناه:

- Revise Hadeeth number 8 “ The most beloved of deed to Allah is prayer at its appointed time ” on P.33 in the Islamic Education-KG Book to recite in the classroom. A related video can be found at the following link:

[الحديث](#)

• مراجعة قصة النبي آدم (عليه السلام) على الصفحة ٩١ من كتاب التربية الإسلامية – KG والتي تم تعلمها سابقا لغرض الإجابة شفويًا على الاسئلة التالية داخل الفصل. يمكن مشاهدة فيديو القصة على الرابط أدناه.

- من هو أول نبي خلقه الله تعالى ؟

- من هي زوجة ذلك النبي (عليه السلام) ؟

- Revise the story of Prophet Adam (PBUH) on P.91 in the Islamic Education-KG Book which has been taught before to verbally answer the following questions in the classroom. A related video can be found at the following link.

-Who was the first Prophet created by Allah (SW) ?

-Who is the wife of that Prophet (PBUH) ?

**قصة النبي آدم عليه السلام**

